

► RPC Bramlage conçoit un pot premium



Le fournisseur étoffe son offre avec une nouvelle référence à son catalogue : le pot Coral. Fabriqué par son usine à Barcelone, ce contenant est dédié au segment *premium* et se positionne comme une alternative intéressante aux pots cylindriques. Outre ses contours arrondis, Coral présente, en effet, une base plus épaisse et surélevée.

Moulé par injection à partir de résine de haute qualité, le pot fait appel à un procédé de production moins énergivore et moins gourmand en matériau. Personnalisable quant à sa fermeture et sa finition, le pot peut être décoré par métallisation, électroplaquage, marquage à chaud et laquage. Plusieurs coloris sont disponibles.

RPC BRAMLAGE DESIGNS A PREMIUM JAR

The supplier is expanding its offering with the addition of a new product to its catalogue in the form of the Coral jar. Manufactured at its Barcelona factory, this new container is aimed at the premium segment and positioned as an interesting alternative to cylindrical jars. In addition to its rounded profile, the Coral jar also has a thicker, raised base and is injection-moulded from high-quality resin, meaning that it requires a less energy-intensive production process that also uses less material. Its closure and finish can be customised and the jar itself can be decorated by means of metallisation, electroplating, hot-stamping or lacquering. It is also available in several colours.

► Réorganisation capitalistique de Coradin

Auparavant détenue à 100 % par Caspar F. V. Stürm, et sa Holding Cadorit AG, Florence Bidamant, directrice commerciale & marketing depuis 2011 et Fabrice Bourdier, directeur général depuis 2016 deviennent actionnaires majoritaires de la société Coradin S.A.S. Caspar Stürm reste actionnaire de la société et présidera le Conseil de Surveillance. En 2017, la société a enregistré un chiffre d'affaires de plus de 5 M€.

CAPITAL RESTRUCTURING AT CORADIN

Florence Bidamant, who has been the company's Director of Sales & Marketing since 2011, and Fabrice Bourdier, who has been its Managing Director since 2016, are becoming major shareholders in Coradin S.A.S, which was previously wholly owned by Caspar F. V. Stürm and his holding company Cadorit AG. Caspar Stürm will continue to hold shares in the company and will chair its Supervisory Board. The company generated a turnover of over €5m in 2017.

Aqua'Bomb

Directly feel water on your skin!

Discover The Aqua Touch' by ALPOL Cosmétique

Z.A. 140, rue Pasteur - 01500 CHÂTEAU-GAILLARD - FRANCE
Tél. : (33) 4 74 38 51 00 - contact@alpol.fr - www.alpol.fr